



الهيئة العامة للطيران المدني
General Authority of Civil Aviation
Transaction Number 50273/5
Attachments

Date: 1443/09/24
2022/04/25



الهيئة العامة للطيران المدني

General Authority of Civil Aviation

(٢٥٦)

قطاع السياسات الاقتصادية
والتعاون الدولي

تعليم

GACA Circular

To: All Airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including Private Aviation.

إلى: جميع شركات الطيران بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران الخاص

Subject: Exemption of French nationals holding diplomatic and service passports from short-term residency visa requirement.

الموضوع: إعفاء رعايا حكومة جمهورية فرنسا حاملي الجوازات الدبلوماسية والخدمة من تأشيرة الدخول للإقامة القصيرة في المملكة.

Reference:

المرجع:

1. Article (23) of the Civil Aviation Act.
2. GACA Circular No. (4/177) dated 16/04/1440H.

١. المادة رقم (٢٣) من نظام الطيران المدني

٢. تعليم الهيئة الصادر برقم ٤/٧١ وتاريخ ١٤٤٠/٤/١٦هـ.

Instructions:

التعليمات:

- All Airlines must allow French Nationals holding Diplomatic and service passports to travel to the Kingdom without the requirement for submitting a short-stay visa.
- Failure to comply with circulars issued by GACA is an explicit violation of Government's orders. Legal procedures shall be initiated against violators who will be held responsible.

• يجب على جميع شركات الطيران السماح بنقل المسافرين رعايا حكومة جمهورية فرنسا حاملي الجوازات الدبلوماسية والخدمة إلى المملكة وعدم مطالبتهم بتأشيرة الإقامة القصيرة.

• عدم الالتزام بالتعاميم الصادرة من الهيئة يعد مخالفه صريحة للأوامر الحكومية، وسيتم اتخاذ الإجراءات النظامية بحق المخالف، وتحميله المسؤولية المترتبة على ذلك.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد.

نائب الرئيس التنفيذي للسياسات الاقتصادية والتعاون الدولي
Executive Vice President of Economic policies and International cooperation

